

10D7N

Itinerary
recommended by
Switzerland Tourism.



APPLE®

EUROPE 欧洲



SUBLIME SWITZERLAND ALPS WINTER WONDERLAND

绝佳瑞士 – 阿尔卑斯山冬季仙境

卢塞恩 | 因特拉肯 | 菲斯特 | 萨斯费 | 采尔马特 |
洛伊克巴德 | 蒙特勒 | 日内瓦

LUCERNE | INTERLAKEN | FIRST | SAAS-FEE |
ZERMATT | LEUKERBAD | MONTREUX | GENEVA



Matterhorn

Matterhorn, one of the best-known mountains (478 metres) in the Alps, straddling the frontier between Switzerland and Italy, 10 km southwest of the village of Zermatt, Switzerland. The name Matterhorn means "the peak in the meadows," derived from the German words Matte ("meadow") and Horn ("peak").

马特宏峰

马特宏峰（海拔4,478米）是阿尔卑斯山脉中著名的山峰之一，坐落于瑞士与意大利国境交界处。最邻近的小镇为山峰西南角10公里处的采尔马特小镇。马特宏峰一名源自德语，“Matte”为山谷、草地，“horn”为犹如棱角的锥状山峰。

Travel far enough,
you meet yourself.

📍 Grindelwald
📍 格林德瓦

DAY 1

📍 DEPART FROM KLIA

DAY 2

📍 ARRIVE IN ZURICH
-52KM- LUCERNE

🍽️ - / - / Western Dinner

📍 Lucerne City Tour

The walking tour of "Festival City" covers the world-famous **Chapel Bridge**, **Water Tower**, **Lion Monument** and the quaint **Old Town**.

DAY 3

📍 LUCERNE -68KM-
INTERLAKEN -20KM-
GRINDELWALD

🍽️ Hotel breakfast / Chinese Lunch / Hotel Dinner

📍 Interlaken Orientation Tour

In the afternoon, enjoy lunch and visit the mountain village of Interlaken. Stroll around the **Heritage Town of Unterseen**, where you can see many impressive medieval buildings around the market place.

Later, transfer to Grindelwald for dinner and overnight stay.

DAY 4

📍 GRINDELWALD 🚠
FIRST 🚠 GRINDELWALD

🍽️ Hotel Breakfast / Western Lunch /
Western Dinner

📍 First Tour

Hop on the train to Grindelwald, via the Gondola cableway to **First**. Try on the adventurous activities here (*on own expenses*) such as **First Flyer** and **First Glider** or wander around to admire the eye-



📍 First Glider (Optional Tour)
📍 神鹰飞索 (自费项目)

catching scenery by **First Mountain Carts**. "Float" above the valley by walking across the **First Cliff Walk**. (*If First is closed, the tour will be replaced at other mountain.*)

DAY 5

📍 GRINDELWALD -61KM-
KANDERSTEG 🚠
SAAS-FEE

🍽️ Hotel Breakfast / Western Lunch / Hotel Dinner

Today, depart to Saas-Fee via Lotschberg Car Train from Kandersteg to Goppenstein.

📍 Saas-Fee Discovery

Surrounded by 13 highest mountains in the Swiss Alps, Saas-Fee is a winter wonderland year-round. Upon arrival at this car-free village, stroll around its area and admire its traditional charm where many centuries-old wooden chalets and cow sheds scattered throughout the village. Thus, the Valais speciality is a must which you may enjoy a traditional **raclette tasting** session.

DAY 6

📍 SAAS-FEE

🍽️ Hotel Breakfast / Western Lunch / Hotel Dinner

📍 Snow Fun Day at Saas-Fee

Often known as the "Pearl of the Alps", Saas-Fee is popular for many snow fun activities. Today, collect your skiing outfits and gears for a **morning skiing session** with our instructors to enjoy the world of skiing surrounded by stunning mountain scenery. (*subject to weather conditions*)

In the afternoon, you may enjoy free time to explore the area at your own pace.

📍 First Cliff Walk
📍 菲斯特悬崖步道





DAY 7

SAAS-FEE -39KM-
TÄSCH ZERMATT
TÄSCH -63KM-
LEUKERBAD

🍽️ Hotel Breakfast / - / Hotel Dinner

📍 Zermatt & Matterhorn Viewing Tour

Enjoy the real alpine Switzerland feel in car-free **Zermatt Village**, a picturesque cluster of rustic chalets beneath the Matterhorn. Stroll through the village and discover your favorite Zermatt and Matterhorn photo spots. No trip here is complete without boarding Europe's highest rack railway to 3,131m above sea level **Gornergrat** for a breathtaking close up view of the iconic **Matterhorn**, Switzerland's most famous Alpine Peak.

In the late afternoon, continue drive to the Leukerbad thermal hotel, the largest thermal spa and wellness resort in the Alps.



📍 Saas-Fee
📍 萨斯费

DAY 8

LEUKERBAD -104KM-
MONTREUX

🍽️ Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

📍 Leukerbad Thermal Spa

Entrance to a thermal spa and indulge yourself against the remarkable backdrop of snowy mountains. Stroll this lovely village before lunch.

📍 Montreux Orientation Tour

Stroll the elegant **Lakeside Promenade Fleuri, Montreux** along the pristine **Lake Geneva** and look out for the statue of the late Queen Frontman, Freddie Mercury. A few km away, have a photostop outside the medieval **Chillon Castle**, one of Europe's most famous castles.

*(In December, we will visit the **Montreux Christmas Market**, one of the best in Switzerland. Enjoy dinner at your own cost at the lively market and meal cost will be fully refunded.)*

DAY 9

MONTREUX
-95KM-GENEVA /
DEPART FOR HOME

🍽️ Hotel Breakfast / - / -

📍 Geneva Orientation Tour

Enjoy an orientation tour around Geneva, one of Switzerland's most beautiful cities includes visiting the famous **Jet d'Eau, Flower Clock** and walk along the alley of the **Old Town**. End your trip with last minute shopping at the **Rue Du Rhone**, where unites the world's top luxury brands.

Transfer to airport for evening flight home.



📍 Skiing Experience, Saas-Fee
📍 滑雪体验, 萨斯费

DAY 10

ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



📍 Snowshoe Hiking Experience, Saas-Fee (Optional Tour)
📍 雪鞋漫步体验, 萨斯费 (自费项目)



📍 Lion Monument
📍 狮子纪念碑



旅行得足够远，
你会遇见真正的自己。

Chapel Bridge, Lucerne
教堂桥, 卢塞恩

第1天

从吉隆坡国际机场出发

第2天

抵达苏黎世 -52公里- 卢塞恩

酒店早餐 / 西式晚餐

卢塞恩市区游

徒步游览被誉为“节日之城”的卢塞恩城市，这里的各项景点包括：教堂桥、水塔、狮子纪念碑，以及充满古老迷人魅力的旧城区。

第3天

卢塞恩 -68公里- 因特拉肯
-20公里- 格林德瓦

酒店早餐 / 中式午餐 / 酒店晚餐

因特拉肯休闲游

下午，享用午餐并游览位于伯尔尼高地的因特拉肯。步行于温塔森古镇，可在此看到市集周围令人印象深刻的中世纪建筑群。

之后，送往格林德瓦的酒店享用晚餐与休息。

第4天

格林德瓦 西 菲斯特 西
格林德瓦

酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

菲斯特休闲游

乘坐火车抵达格林德瓦后转搭缆车前往菲斯特。在这你可(自费)挑战高中飞索和神鹰飞索，或沉浸在山景卡丁车带给您美妙绝伦的视觉享受。步行在悬崖步道上宛如“悬空”在山谷上。

(如果菲斯特关闭，将以其他雪山替代。)

第5天

格林德瓦 -61公里-
坎德施泰格 萨斯费

酒店早餐 / 西式午餐 / 酒店晚餐

今天，通过勒奇山隧道火车从坎德施泰格到戈彭施泰因再驾驶前往萨斯费。

萨斯费休闲游

由于被13座高山环绕着，萨斯费全年都是冰雪仙境。抵达这个禁止车辆通行的度假村后，欣赏其传统魅力，到处散布着几个世纪历史的木制小屋和牛棚。此外，你可以享用到达莱州的传统特色奶酪火锅。

第6天

萨斯费

酒店早餐 / 西式午餐 / 酒店晚餐

萨斯费踏雪日

这个被称为“阿尔卑斯山珍珠”的萨斯费是著名的滑雪胜地。早上，领取并穿上滑雪服，跟随教练们一同体验滑雪乐，同时欣赏壮丽的雪山景色。(视天气情况而定)

下午，你还有充足的空闲时间自由探索。

第7天

萨斯费 -39公里- 塔什
采尔马特 塔什
-63公里- 洛伊克巴德

酒店早餐 / 酒店晚餐

采尔马特和马特宏峰观景游

在禁止车辆通行的采尔马特村享受真正的瑞士阿尔卑斯风情。在马特宏峰衬托下的乡村小屋，更是风景如画。漫步穿梭在村庄中并和其拍照留念。登上戈内内格拉特火车到达欧洲海拔最高的齿轮铁路(约3,131米)，近距离欣赏瑞士著名阿尔卑斯山峰——马特宏峰。

近傍晚时，我们将驱车到阿尔卑斯地区最大的温泉浴场和保健胜地——洛伊克巴德的温泉酒店。

第8天

洛伊克巴德 -104公里-
蒙特勒

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

洛伊克巴德温泉

进入温泉浴场，在白雪皑皑的背景下尽情享受温泉热浴。午餐前，漫步在这可爱的小村庄。

蒙特勒休闲游

沿着纯净的日内瓦湖，漫步于景色优美蒙特勒湖畔并寻找已故摇滚乐队主唱——弗雷迪·默丘里的个人雕像。距离酒店数公里处更有一座欧洲著名的中世纪城堡——西庸城堡。

(在12月份，我们将参观瑞士最著名的市集之一——蒙特勒圣诞市场，体验浓郁的圣诞氛围。您可自费享用晚餐，原包含餐费将全额退还。)



Lake Geneva & Freddie Mercury Statue
日内瓦湖和弗雷迪·默丘里雕像

第9天

蒙特勒 -95公里- 日内瓦 /
返回家园

酒店早餐 / 酒店晚餐

日内瓦休闲游

在瑞士最美的城市之一来个短程景点游，并停留在著名的大喷泉、花钟、以及旧城区的小巷拍照留念。结束美好旅程前，在囊括了众多奢侈品店铺的日内瓦州罗纳街享受最后的大血拼。

傍晚时分，送往机场乘搭国际航班返回家园。

第10天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Jet d'Eau
大喷泉

行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ Grindelwald-First Experience
- ◆ Ski Fun Experience, Saas-Fee
- ◆ Return Train Ride to Gornergrat
- ◆ Alpentherme Thermal Bath

- ◆ 格林德瓦 - 菲斯特体验
- ◆ 滑雪体验, 萨斯费
- ◆ 往返戈尔内格拉特列车
- ◆ 阿尔卑斯温泉浴

◆ Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included.

◆ 注释: 以上所有景点已包含入门票

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Raclette Fondue
- 🍴 Cheese Fondue
- 🍴 Rosti

- 🍴 奶酪火锅
- 🍴 芝士板烧
- 🍴 马铃薯煎饼

Number of Meals:
Lunch - 5 Dinner - 7

餐饮数量:
午餐 - 5 晚餐 - 7

STAY 住宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
1Night 1晚	Lucerne 卢塞恩	Hotel Astoria 阿斯托里亚酒店	★★★★
2Nights 2晚	Grindelwald 格林德瓦	Hotel Kreuz & Post 克鲁兹波斯特酒店	★★★★
2Nights 2晚	Saas-Fee 萨斯费	Hotel Walliserhof Grand-Hotel & Spa 瓦利斯尔霍夫温泉大酒店	★★★★★
1Night 1晚	Leukerbad 洛伊克巴德	De France by Thermalhotels 瑟玛尔霍特尔德福兰斯酒店	★★★★
1Night 1晚	Montreux 蒙特勒	Fairmont Le Montreux Palace 费尔蒙特莱蒙特勒宫酒店	★★★★★

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



Leukerbad Thermal Spa
洛伊克巴德温泉

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
 4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 6. All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
3. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
4. 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补缺价。(仅限于全南非洲行程, 唯有亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2024



EUSWZ10-005

Breathtaking views,
unforgettable moments -
that's Switzerland.

令人窒息的美景, 难忘的
时刻——这就是瑞士。

